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Zápisnica 

zo zasadnutia Akademického senátu 

Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty 

 

 Číslo: VR_2683-2024 

            TU_57-2024 

 

Dátum a miesto konania:  13. mája 2024 o 16:00 

 Online, prostredníctvom MS Teams  

 

Program zvolaného zasadnutia:  

1) Otvorenie  

2) Správa o hospodárení fakulty za rok 2023 

3) Rozpočet fakulty na rok 2024 

4) Zmena Organizačného poriadku fakulty  

5) Rôzne 

6) Záver 

 

Ad. 1) Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie otvorila prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD., predsedníčka 

Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty (ďalej aj len ako 

„senát“ v príslušnom gramatickom tvare alebo „AS PF TU“), privítala prítomných členov 

a členky senátu, dekanku Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty (ďalej aj len ako 

„fakulta“ v príslušnom gramatickom tvare alebo „PF TU“), prodekanku a prodekana fakulty, 

ako aj tajomníčku fakulty.  

Predsedajúca skonštatovala uznášaniaschopnosť senátu. Prítomných bolo 13 členiek 

a členov senátu. Z účasti na zasadnutí sa ospravedlnila Dr. Mokrá zo študijných dôvodov a doc. 

Varga avizoval meškanie z pracovných dôvodov.   

Predsedajúca oboznámila prítomných s programom zasadnutia tak, ako bol uvedený 

v pozvánke a požiadala o predloženie návrhov na jeho prípadné doplnenie alebo zmeny. Keďže 
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žiadne návrhy na doplnenie alebo zmeny programu predložené neboli, predsedajúca dala 

hlasovať o programe zasadnutia.  

 

Výsledky hlasovania:  

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti:  0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 16/2024 

„AS PF TU schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 13. mája 2024.“ 

 

Predsedajúca navrhla za overovateľa zápisnice prof. JUDr. PhDr. Tomáša Gábriša, 

PhD., LL.M., MA, ktorý s nomináciou vyslovil súhlas a následne dala o tomto návrhu hlasovať.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 13 

Za: 12 hlasov 

Proti:  0 hlasov 

Zdržali sa: 1 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 17/2024 

„AS PF TU ustanovuje za overovateľa zápisnice zo zasadnutia AS PF TU  

dňa 13. mája 2024 prof. JUDr. PhDr. Tomáša Gábriša, PhD., LL.M., MA .“ 

 

Ad. 2) Správa o hospodárení fakulty za rok 2023 

Predsedajúca otvorila druhý bod programu. Uviedla, že schvaľovanie výročnej správy 

o hospodárení fakulty na návrh dekana fakulty patrí do kompetencie senátu v zmysle 

ustanovenia čl. 12 ods. 1 písm. i) Štatútu fakulty. Následne požiadala dekanku fakulty ako 

predkladateľku návrhu o jeho odôvodnenie.  

Dekanka fakulty uviedla, že hospodárenie fakulty v roku 2023 sa nieslo v súlade s 

cieľmi vedenia fakulty skvalitňovať vzdelávací proces na fakulte, rozvíjať vedeckovýskumnú 

a publikačnú činnosť zamestnancov a podporovať personálny rast zamestnancov. V oblasti 
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materiálneho rozvoja fakulty sa pozornosť venovala aj zveľaďovaniu pracovného prostredia 

zamestnancov a študentov fakulty. Negatívny dopad na hospodárenie fakulty malo 

predovšetkým plošné krátenie dotačných prostriedkov zo strany ministerstva školstva, ktoré sa 

týkalo všetkých univerzít.  

Tajomníčka fakulty Ing. Halánová, do kompetencie ktorej v zmysle ustanovenia článku 

31 Štatútu fakulty patrí zabezpečovanie hospodárskeho a finančného chodu fakulty, následne 

doplnila číselné vyjadrenie hospodárskych výsledkov fakulty za rok 2023.  

Predsedajúca následne otvorila rozpravu o tomto bode programu.  

Keďže do rozpravy sa nikto neprihlásil, predsedajúca ukončila rozpravu o tomto bode 

programu a dala hlasovať o návrhu na schválenie Výročnej správy o hospodárení PF TU za rok 

2023. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov  

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 18/2024 

„AS PF TU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení PF TU za rok 2023.“ 
 

Ad. 3) Rozpočet fakulty na rok 2024 

Predsedníčka senátu otvorila tretí bod programu. Prítomných oboznámila, že 

schvaľovanie rozpočtu fakulty na návrh dekana fakulty patrí do kompetencie senátu v zmysle 

ustanovenia čl. 12 ods. 1 písm. h) Štatútu fakulty. Následne požiadala dekanku fakulty ako 

predkladateľku návrhu o jeho odôvodnenie.  

Dekanka fakulty v stručnosti uviedla, že návrh rozpočtu fakulty na rok 2024 vychádza 

zo schváleného rozdelenia dotácií zo štátneho rozpočtu na Trnavskej univerzite v Trnave v 

zmysle platnej Metodiky rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na 

rok 2024 a Vyhlášky rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 14/2021 o pravidlách 

hospodárenia Trnavskej univerzity v Trnave. Dekanka priblížila rokovania o rozpočte 

a následne požiadala p. tajomníčku fakulty o detailné predstavenie jednotlivých položiek. 

Tajomníčka fakulty Ing. Halánová uviedla, že návrh rozpočtu odráža navýšenie príjmu 

z dotácie na mzdy v roku 2024, ktoré zahŕňa finančné prostriedky vyčlenené na výkonnostné 
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zmluvy, valorizáciu miezd a na doktorandské štúdium, ako aj valorizáciu štipendií 

doktorandov. Ďalej Ing. Halánová uviedla, že v rámci univerzity  bol vytvorený fond údržby a 

opráv budov, pričom v roku 2024 je naplánovaná oprava zatekania pri zadných vchodových 

dverách v pravej časti budovy fakulty, spojená s opravou stien, rekonštrukcia toaliet na 1. 

poschodí, oprava a údržba okien vo výučbových miestnostiach (výmena prasknutých 

sklenených výplní) a kamerový systém.  

Dekanka fakulty doplnila, že návrh rozpočtu odráža aj prostriedky pridelené na základe 

výsledkov periodického hodnotenia kvality, v ktorom fakulta obstála mimoriadne dobre. Nejde 

však o prostriedky nad rámec štandardnej dotácie, ale o náhradu pôvodnej dotácie za vedu 

a výskum.  

Predsedajúca následne otvorila rozpravu o tomto bode programu.  

Keďže do rozpravy sa nikto neprihlásil, predsedajúca ukončila rozpravu o tomto bode 

programu a dala hlasovať o návrhu na schválenie rozpočtu fakulty na rok 2024.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov  

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 19/2024 

„AS PF TU schvaľuje rozpočet PF TU na rok 2024.“ 

 

Ad. 4) Zmena Organizačného poriadku fakulty 

Predsedníčka senátu otvorila štvrtý bod programu. Uviedla, že schvaľovanie 

organizačného poriadku fakulty na návrh dekana fakulty patrí do kompetencie senátu na 

základe ustanovenia článku 12 ods. 1 písm. c) Štatútu fakulty. Vzápätí predsedajúca požiadala 

dekanku fakulty ako predkladateľku návrhu o jeho odôvodnenie.  

Dekanka fakulty uviedla, že návrh obsahuje tri zmeny. Prvá sa týka zlúčenia Katedry 

rímskeho a cirkevného práva s Katedrou dejín práva. Druhá zmena sa týka názvu zlúčenej 

katedry, ktorý navrhuje v znení: Katedra historického práva a právnej metodológie. Posledná 

zmena sa týka úpravy názvu Ústavu práva duševného vlastníctva a informačných technológií, 

ktorý navrhuje zmeniť na Ústav duševného vlastníctva, technológií a produktového práva.  
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Prvá zmena je odôvodnená personálnym stavom na Katedre rímskeho a cirkevného 

práva a skutočnosťou, že výučbu ťažiskového predmetu katedry – rímskeho práva, zabezpečuje 

vyučujúci z Katedry dejín práva. Zmena názvu zlúčenej katedry reflektuje na fakt, že katedra 

zastrešuje aj výučbu právnej metodológie vo všetkých stupňoch štúdia. Napokon tretia zmena 

súvisí s plánom výraznejšie rozvíjať výučbu produktového práva nielen v rámci štandardného 

štúdia, ale tiež v rámci programov celoživotného vzdelávania.  

Predsedajúca následne otvorila rozpravu o tomto bode programu.  

Doc. Žitňanská vystúpila s otázkou ohľadne motivácie výberu oblasti produktového 

práva pre rozvoj celoživotného vzdelávania.  

Dekanka fakulty uviedla, že tento krok nadväzuje na už existujúce aktivity fakulty 

v oblasti potravinového práva a je tiež motivovaný snahou identifikovať takú oblasť na trhu 

celoživotného vzdelávania, ktorá ešte nie je dostatočne saturovaná.  

Keďže do rozpravy sa nik ďalší neprihlásil, predsedajúca ukončila rozpravu o tomto 

bode programu a dala hlasovať o návrhu na schválenie zmeny organizačného poriadku fakulty.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Nehlasoval: 0 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 20/2024 

„AS PF TU schvaľuje zmenu Organizačného poriadku PF TU.“ 

 

Ad. 5) Rôzne 

Predsedajúca otvorila piaty bod programu.  

O slovo sa prihlásila doc. Žitňanská a v nadväznosti na zlúčenie katedier rímskeho 

práva a právnych dejín sa podelila o svoju pozitívnu skúsenosť so štúdiom rímskeho práva, 

ktoré považuje za veľmi prínosný predmet. Vo všeobecnosti pociťuje v rámci systému 

vzdelávania trend uprednostňovania praktických disciplín a slabý dôraz na rozvoj základov 

humanitného vzdelávania.  

Dekanka fakulty uviedla, že výučba predmetu rímske právo zostáva zachovaná 

a poukázala tiež na všeobecný trend vytvárania väčších katedier a ústavov.  
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V čase 16:40 sa k zasadnutiu pripojil člen senátu doc. Varga, počet prítomných členov 

a členiek senátu stúpol na 14.  

Prof. Gábriš ako vedúci Katedry dejín práva vystúpil s ubezpečením o zachovaní 

výučby predmetu rímske právo a vyslovil potrebu jeho zachovania pre právnické štúdium.  

 

Ad. 6) Záver zasadnutia  

Nakoľko boli prerokované všetky body programu, predsedníčka senátu poďakovala 

prítomným za účasť a vyhlásila zasadnutie senátu fakulty za skončené.  
 

 

 

............................................... 

prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD. 

predsedníčka AS PF TU 

 

Zápisnica bola vyhotovená dňa 15. mája 2024.  

 

Prílohy:   

1. Prezenčná listina prítomných  

 

Zápisnicu vyhotovil: 

 

............................................... 

Mgr. Bc. Martin Bulla, PhD. 

tajomník AS PF TU  

 

Zápisnicu overil: 

 

............................................... 

prof. JUDr. PhDr. Tomáš Gábriš, PhD., LL.M., MA 

 
 
 
 
 

 
 
 


